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Οριστικό μπλοκάρισμα των νόμων για το ασφαλι-
στικό και τις Συμπράξεις Δημόσιου και Ιδιωτικού 
Τομέα (ΣΔΙΤ), «έστω και στην ύστατη ώρα»,  ζητά 
ο πρόεδρος της ΕΜΔΥΔΑΣ Κ. Μακεδονίας, Χρή-
στος Μακρής. Σε ότι αφορά τον ασφαλιστικό νόμο 
υπογραμμίζει ότι ήταν η ταφόπλακα του ΤΣΜΕΔΕ, 
ενώ για εκείνον που αφορά τις ΣΔΙΤ υποστηρίζει 
ότι η αποτυχία του είναι προδιαγεγραμμένη και 
ότι, εξαιτίας αυτού, τα επόμενα χρόνια δεν θα 
υπάρχουν κονδύλια για τις δημόσιες επενδύσεις.
Κατά τον κ. Μακρή, εξάλλου, οι αυξήσεις που 
έχουν λάβει οι μηχανικοί του δημοσίου την τελευ-
ταία δεκαετία είναι πενιχρότατες, αν και, μετά από 
πολύμηνες κινητοποιήσεις του κλάδου, υπήρξαν 
κάποιες ρυθμίσεις που σώζουν την «παρτίδα». 
Αναφερόμενος στην τεχνική παιδεία, ο ίδιος υπο-
στηρίζει ότι η πρόταση του Ε.Μ.Π. και των άλλων 
πολυτεχνικών σχολών, όπως και του ΤEE., για 
αναγνώριση της ισοτιμίας των πτυχίων των μη-
χανικών σε master, κινείται στην σωστή κατεύ-
θυνση. Οποιαδήποτε άλλη εξέλιξη, υποστηρίζει, 
αποτελεί επικίνδυνη ακροβασία της κυβέρνησης 
και ως εκ τούτου βρίσκει την ΕΜΔΥΔΑΣ «τελείως 
αντίθετη».
Ο κ. Μακρής χαρακτηρίζει τη συνεργασία της 
Ε.Μ.Δ.Υ.Δ.Α.Σ. με το TΕΕ/ΤΚΜ ως καλή, παρά τις 
κατά καιρούς διαφορετικές εκτιμήσεις και από-
ψεις, ενώ προσθέτει ότι υπάρχουν σημαντικά πε-
ριθώρια για την περαιτέρω ανάπτυξή της.

■ - Πρόσφατα επανεκλεγήκατε πρόεδρος της 
ΕΜΔΥΔΑΣ-ΚΜ. Βάσει της εμπειρίας σας από την 
προηγούμενη θητεία: ποια είναι τα τρία κυριό-
τερα προβλήματα των μηχανικών του δημοσίου 
σήμερα; Και, βάσει του σχεδιασμού σας για τη 
νέα θητεία: ποιοι είναι οι κυριότεροι στόχοι σας, 
στους οποίους θα δώσετε προτεραιότητα;
Τα μεγαλύτερα προβλήματα που αντιμετωπίζουμε 
ως  μηχανικοί του Δημοσίου, είναι η διαρκής και 
συνεχιζόμενη υποβάθμιση – απαξίωση των Δη-
μόσιων Τεχνικών Υπηρεσιών, η διαρκής μείωση 
των μισθών μας και βέβαια η λαίλαπα του ασφαλι-
στικού – συνταξιοδοτικού μετά και την κατάργηση 
του Τ.Σ.Μ.Ε.Δ.Ε. και την μείωση των συντάξεων. Ο 
σχεδιασμός για την νέα θητεία περιλαμβάνει ένα 
και μόνο στόχο:  την επιτυχή αντιμετώπιση  όλων 
των παραπάνω,  με ενότητα και αγώνα όλων των 
μηχανικών.  

■-Όπως έχει διαμορφωθεί πλέον η κατάσταση 
με το ασφαλιστικό: α) πόσο «χαμένοι» ή πόσο 
«κερδισμένοι» είναι τελικά  οι μηχανικοί; Β) τι 
εκτιμάτε ότι πρέπει να πράξουν οι φορείς εκπρο-
σώπησής τους, έστω και την «ύστατη ώρα», για 
να υπάρξουν οι μικρότερες δυνατές απώλειες για 
τα δικαιώματα του κλάδου; 
Ο τελευταίος ασφαλιστικός  νόμος ήταν η ταφό-
πλακα του Τ.Σ.Μ.Ε.Δ.Ε. το οποίο διαλύεται μετά 

από 70 χρόνια λειτουργίας και του οποίου οι πόροι 
ληστεύονται. Οι μηχανικοί είναι οι πλέον χαμένοι 
της όλης υπόθεσης «επιβραβευόμενοι» γιατί 
είχαν ένα νοικοκυρεμένο ταμείο. Πιστεύω ότι η 
μόνη λύση, έστω και την ύστατη ώρα, είναι να κα-
ταργηθεί ο νόμος.

■-Πιστεύετε ότι το σύστημα της αποχής από τις 
δημοπρασίες, αποδίδει ως μοχλός πίεσης, κατά 
τις κινητοποιήσεις των μηχανικών; Γιατί;
Εμείς ως μηχανικοί είμαστε πάντοτε υπέρ της 
ανάπτυξης. Όταν φθάνουμε στο έσχατο σημείο 
μπλοκαρίσματος των δημοπρασιών, αυτό το κά-
νουμε ως ύστατο μέτρο γιατί δυστυχώς η εκάστο-
τε εξουσία δεν συνδιαλέγεται ούτε καν συζητά 
μαζί μας τα θέματα τα οποία θέτουμε. Με αυτή 
την έννοια πιστεύουμε ότι τα μπλοκαρίσματα των 
δημοπρασιών αποτελούν ένα σωστό και αποτελε-
σματικό μέσο πίεσης.

■ -Είσαστε ευχαριστημένος από τη στήριξη της 
Πολιτείας και τις αυξήσεις που έχουν λάβει την 
τελευταία 10ετία οι μηχανικοί του δημοσίου; Αν 
ναι/όχι, γιατί;
Όχι. Δυστυχώς τα τελευταία χρόνια η απαξίωση 
των Δημοσίων Υπηρεσιών και ειδικότερα των 
Δημοσίων Τεχνικών Υπηρεσιών είναι τεράστια. 
Ως εκ τούτου οι αυξήσεις που έλαβαν οι μηχα-
νικοί του Δημοσίου είναι πενιχρότατες και πολύ 
κατώτερες αυτών που θα έπρεπε να είναι. Μόνο 
με τις πολύμηνες αγωνιστικές κινητοποιήσεις της 
Ε.Μ.Δ.Υ.Δ.Α.Σ., υπήρξαν κάποιες ρυθμίσεις οι 
οποίες σώζουν την «παρτίδα». 

■ -Πρόσφατα, επ’ ευκαιρία της γενικής συνέ-
λευσης της ΠΕΣΕΔΕ, ο πρόεδρός της, κ. Γρηγο-
ρόπουλος, διατύπωσε την εκτίμηση ότι το 60% 
των εργοληπτικών επιχειρήσεων θα βάλουν 
«λουκέτο» στην επόμενη επανάκριση πτυχίων, 
λόγω και του γεγονότος ότι το δημόσιο παραμέ-
νει κακοπληρωτής, παρά τις όποιες βελτιώσεις 
σημειώθηκαν. Ποια είναι η δική σας θέση για το 
ζήτημα;
Δυστυχώς ο Πρόεδρος της ΠΕΣΕΔΕ, έχει απόλυτο 
δίκιο. Διότι πέρα από την συνεχή απαξίωση των 
Δημόσιων Τεχνικών Υπηρεσιών, έχουμε και την 
εξαφάνιση των μικρών και μεσαίων εργοληπτών. 
Το δημόσιο ως κακοπληρωτής αλλά και η κυβέρ-
νηση ως υποστηρικτής του μεγάλου τραπεζιτικού 
κεφαλαίου έχουν φροντίσει να υλοποιήσουν με 
τον καλύτερο τρόπο την καταστροφή του μικρού 
και μεσαίου κατασκευαστικού κλάδου. Οι ΣΔΙΤ 
και όπως αυτές εφαρμόζονται αποτελούν το πιο  
απτό παράδειγμα.

■ -Ποια είναι σήμερα η συνεργασία της ΕΜΔΥ-
ΔΑΣ με το ΤΕΕ/ΤΚΜ, σε επίπεδο τόσο φορέ-
ων, όσο και διοικήσεων; Πώς πιστεύετε ότι θα 
μπορούσαν να συνεργαστούν στο μέλλον οι δύο 

Οι ΣΔΙΤ θα αποτελέσουν την αρχή του τέλους
για τα δημόσια έργα στην Ελλάδα
■ της Αλεξάνδρας Γούτα  

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ

Tα τελευταία χρόνια η 
απαξίωση των Δημοσίων 
Υπηρεσιών και ειδικό-
τερα των Δημοσίων Τε-
χνικών Υπηρεσιών είναι 
τεράστια. Ως εκ τούτου οι 
αυξήσεις που έλαβαν οι 
μηχανικοί του Δημοσίου 
είναι πενιχρότατες και 
πολύ κατώτερες αυτών 
που θα έπρεπε να είναι

Η συνεργασία της 
Ε.Μ.Δ.Υ.Δ.Α.Σ. με το TΕΕ/
ΤΚΜ είναι σε καλό επίπε-
δο παρά τις κατά καιρούς 
διαφορετικές εκτιμήσεις 
και απόψεις […] Εξάλλου 

ως μηχανικοί πλέουμε 
όλοι στην ίδια βάρκα. 

Σε επίπεδο διοικήσεων 
υπάρχει καλή συνερ-
γασία και ιδιαίτερα με 
τον συνάδελφο κ. Αν. 

Κονακλίδη, Πρόεδρο της 
Διοικούσας Επιτροπής 
του ΤΕΕ. Πιστεύουμε 

όμως ότι υπάρχουν μεγά-
λα περιθώρια περαιτέρω 

συνεργασίας

Το δημόσιο ως κακοπλη-
ρωτής, αλλά και η κυβέρ-

νηση ως υποστηρικτής 
του μεγάλου τραπεζιτι-
κού κεφαλαίου, έχουν 
φροντίσει να υλοποιή-
σουν με τον καλύτερο 
τρόπο την καταστροφή 
του μικρού και μεσαίου 

κατασκευαστικού κλάδου

Προγράμματα μεταπτυχι-
ακών σπουδών στα Τ.Ε.Ι., 

«ανωτατοποίηση» των 
Κ.Ε.Σ., ιδιωτικά πανεπι-
στήμια κ.λ.π. αποτελούν 
επικίνδυνες ακροβασίες 
της κυβέρνησης και ως 

εκ τούτου είμαστε τελεί-
ως αντίθετοι σε αυτές

Οι ΣΔΙΤ θα αποτελέσουν 
την αρχή του τέλους των 
δημοσίων έργων στην 
Ελλάδα. Τα επόμενα 

χρόνια δεν θα υπάρχουν 
κονδύλια για τις δημόσι-
ες επενδύσεις καθόσον 
όλα θα κατευθύνονται 
στην αποπληρωμή των 

δανείων των έργων ΣΔΙΤ. 
Κατά την άποψη μας η 
αποτυχία του μοντέλου 
των ΣΔΙΤ, είναι προδια-

γεγραμμένη

φορείς και οι διοικήσεις τους, προς όφελος των 
Ελλήνων μηχανικών;
Η συνεργασία της Ε.Μ.Δ.Υ.Δ.Α.Σ. με το ΤΕΕ/ΤΚΜ. 
είναι σε καλό επίπεδο, παρά τις κατά καιρούς δι-
αφορετικές εκτιμήσεις και απόψεις που έχουμε 
σε διάφορα θέματα. Εξάλλου ως μηχανικοί πλέ-
ουμε όλοι στην ίδια βάρκα. Σε επίπεδο διοική-
σεων υπάρχει καλή συνεργασία και ιδιαίτερα με 
τον συνάδελφο κ.  Αν. Κονακλίδη, Πρόεδρο της 
Διοικούσας Επιτροπής του Τ.Ε.Ε. Πιστεύουμε 
όμως ότι υπάρχουν μεγάλα περιθώρια περαιτέρω 
συνεργασίας, ιδιαίτερα στα θέματα του ασφαλι-
στικού – συνταξιοδοτικού καθώς και σε θέματα 
υπεράσπισης των επαγγελματικών δικαιωμάτων 
των μηχανικών.

■-Οι ΣΔΙΤ, πλέον, «τρέχουν». Τι σημαίνει αυτό 
για τους μηχανικούς του δημοσίου και πώς θα  
τούς επηρεάσει στα επόμενα χρόνια; Ποια είναι 
η άποψή σας για το μοντέλο των ΣΔΙΤ; Κατά την 
εκτίμησή σας, θα λειτουργήσει αποδοτικά στην 
Ελλάδα; Ποιες αλλαγές θα φέρει;
Οι ΣΔΙΤ θα αποτελέσουν την αρχή του τέλους των 
δημοσίων έργων στην Ελλάδα. Τα επόμενα χρόνια 
δεν θα υπάρχουν κονδύλια για τις δημόσιες επεν-
δύσεις καθόσον όλα θα κατευθύνονται στην απο-
πληρωμή των δανείων των έργων ΣΔΙΤ. Κατά την 
άποψη μας η αποτυχία του μοντέλου των ΣΔΙΤ, εί-
ναι προδιαγεγραμμένη όπως εξάλλου και σε όλες 
τις χώρες της Ευρωπαϊκής Ένωσης στις οποίες 
και εγκαταλείπεται.
Ήδη με την πρώτη εφαρμογή τους έχουμε τερά-
στια συγκέντρωση έργων σε ελάχιστες εργολη-
πτικές εταιρίες σε συνεργασία με το τραπεζιτικό 
κεφάλαιο και υπερδιπλασιασμό των προϋπολογι-
σμών των έργων. Η  υπερχρέωση των μελλοντικών 
γενεών με την αποπληρωμή των δανείων θα φανεί 
στο άμεσο μέλλον καθόσον τα δημόσια έργα θα 
είναι ακριβά και «ιδιωτικά». Οι μηχανικοί δημό-
σιοι υπάλληλοι αλλά και οι εργολήπτες (μικροί και 
μεσαίοι) μόνο δεινά μπορούν να περιμένουν  από 
την εφαρμογή των ΣΔΙΤ. Η θέση μας ήταν και πα-
ραμένει η κατάργηση του σχετικού νόμου. 

■-Το ΤΕΕ/ΤΚΜ έχει ζητήσει άρση της δρομολο-
γούμενης δυνατότητας ίδρυσης Προγραμμάτων 
Μεταπτυχιακών Σπουδών στα ΤΕΙ, ενώ επιμένει 
στην αναγνώριση  της ισοτιμίας των πτυχίων των 
μηχανικών 5ετών σπουδών με τα master. Ποια 
είναι η άποψή σας για τις δρομολογούμενες εξε-
λίξεις στην τεχνική εκπαίδευση;
Η πρόταση του Ε.Μ.Π. και των άλλων πολυτεχνι-
κών σχολών όπως και του Τ.Ε.Ε. για αναγνώρι-
ση της ισοτιμίας των πτυχίων των μηχανικών σε 
master, κινείται στην σωστή κατεύθυνση. Οποια-
δήποτε άλλη εξέλιξη και προπαντός προγράμματα 
μεταπτυχιακών σπουδών στα Τ.Ε.Ι., «ανωτατοποί-
ηση»  των Κ.Ε.Σ., ιδιωτικά πανεπιστήμια κ.λ.π. 
αποτελούν επικίνδυνες ακροβασίες της κυβέρνη-
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σης και ως εκ τούτου είμαστε τελείως αντίθετοι 
σε αυτές. Οι εξελίξεις στην τεχνική εκπαίδευση 
δεν μπορεί παρά  να περνάνε μέσα από ένα ενι-
αίο σύστημα δημόσιας παιδείας, αξιολόγησης και 
αξιοκρατίας, με διαρκή επιμόρφωση και πιστο-
ποίηση. Σε όλα τα παραπάνω καθοριστικός είναι 
ο ρόλος του Τ.Ε.Ε.

■-Μηχανικοί και σεισμοί: ποιες βελτιώσεις πι-
στεύετε ότι πρέπει να γίνουν στο σύστημα, ώστε 
να λειτουργεί καλύτερα σε περίπτωση έκτακτης 
ανάγκης;
Όπως και σε μια σειρά ζητήματα έτσι και στους 
σεισμούς πρέπει να υπάρχουν μόνιμα συστήμα-
τα παρακολούθησης και αξιολόγησης των κα-
τασκευών, βάση των προτάσεων που έχει κάνει 
κατά καιρούς το Τεχνικό Επιμελητήριο και όχι να 
επεμβαίνουν πυροσβεστικά μόνο όταν προκύπτει 
ανάγκη. Κάθε ευνομούμενη πολιτεία πρέπει να 
προλαμβάνει καταστάσεις και όχι να θρηνεί πάνω 
στα ερείπια του σεισμού. Δυστυχώς όμως οι μέχρι 
σήμερα κινήσεις του Υ.ΠΕ.ΧΩ.ΔΕ. με την κατάργη-
ση και αποδυνάμωση των περιφερειακών ΥΑΣ και 
ΤΑΣ, μας οδηγούν σε άλλες καταστάσεις.

■-Μηχανικός στον ιδιωτικό τομέα ή στο δημό-
σιο; Τί θα προτείνατε σε ένα νέο άνθρωπο, που 
τώρα βγαίνει από το Πολυτεχνείο, και γιατί;
Ο μηχανικός στον ιδιωτικό ή στο δημόσιο τομέα 
πρέπει να είναι καλά διαβασμένος με επαρκή 
πρακτική εξάσκηση και δυνατότητα δια βίου κα-
τάρτισης. Αν θα δραστηριοποιείται στο Δημόσιο 
ή τον Ιδιωτικό τομέα αυτό περισσότερο έχει να 
κάνει με ιδιοσυγκρασία  των ατόμων και όχι κά-
ποια άλλα προσόντα. Πάντως ο Δημόσιος τομέας 
έχει πάψει προ πολλού να θεωρείται η «κότα που 
κάνει τα χρυσά αυγά». Ο νέος συνάδελφος έχει 
τρεις επιλογές για να πετύχει…… την εξής μία: Να 
εργάζεται σκληρά.

■-Ο Χρήστος Μακρής, ως άτομο και όχι μόνο ως 
πρόεδρος της ΕΜΔΥΔΑΣ, τί θα ήθελε να δει να 
αλλάζει στην Ελλάδα τα επόμενα χρόνια;
Σίγουρα πρέπει να αλλάξουν πολλά. Η αλλαγή της 
νοοτροπίας είναι το πρώτο και το δυσκολότερο. 
Όμως επειδή η λαϊκή παροιμία λέει ότι «το ψάρι 
βρωμάει από το κεφάλι», αυτό που θα ήθελα να 
δω να αλλάζει είναι η διακυβέρνηση της χώρας, 
προς όφελος των μηχανικών και όλου του λαού.■
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Το e-περιοδικό Greek Architects (www.gra.gr) σε 
συνεργασία με το Τμήμα Αρχιτεκτόνων του Α.Π.Θ. 
διοργανώνει για πρώτη φορά στη Θεσσαλονίκη 
μια σειρά εκδηλώσεων με τίτλο: ‘ΕΒΔΟΜΑΔΑ 
ΑΡΧΙΤΕΚΤΟΝΙΚΗΣ 2008’. ‘Η Αρχιτεκτονική είναι 
ενδεικτική της παιδείας και της αισθητικής που 
την παράγει.’
Πρόκειται για μια προσπάθεια ανοίγματος της 
Αρχιτεκτονικής προς το ευρύ κοινό, με σκοπό να 
παιδευτούν οι πολίτες με σωστά αρχιτεκτονικά πα-
ραδείγματα.
Η έλλειψη κατάλληλης παίδευσης και αισθητικής 
μόρφωσης των πολιτών πρέπει να αντιμετωπιστεί 
δημιουργώντας τις κατάλληλες προϋποθέσεις 
ώστε να αποκτηθούν τα κατάλληλα ερεθίσματα σε 
όλα τα επίπεδα. 
Η διάρκεια των εκδηλώσεων που πραγματοποιού-
νται, με αφορμή την Παγκόσμια Μέρα Αρχιτεκτο-
νικής στις 1 Οκτωβρίου, είναι 28 Σεπτεμβρίου – 5 
Οκτωβρίου 2008 και το πρόγραμμα είναι το εξής:

ΚΥΡΙΑΚΗ 28 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ
• 12:00 –Έναρξη Εβδομάδας Αρχιτεκτονικής (Νέο 
Αμφιθέατρο του ΜΒΠ)
• 12:30 – Αρχιτεκτονική ξενάγηση στο κτήριο του 
Μουσείου Βυζαντινού Πολιτισμού 
• 13:30 – Εγκαίνια έκθεσης Αρχιτεκτονικής, σε 
συνεργασία με το Μουσείο Βυζαντινού Πολιτισμού, 
με θέμα το αρχιτεκτονικό και καλλιτεχνικό έργο 
του αρχιτέκτονα Κ. Κρόκου, με τίτλο: «Κυριάκος 
Κρόκος - ενθύμηση - σχέδια και ζωγραφιές» (αί-
θουσα προσωρινών εκθέσεων του ΜΒΠ)

ΔΕΥΤΕΡΑ 29 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ
• 19:30 – Ομιλία / Δημόσια παρουσίαση του e-πε-
ριοδικού Greek Architects, με θέμα τον Πανελ-
λήνιο Αρχιτεκτονικό Διαγωνισμό Ιδεών, με τίτλο: 
«Δ. Αρεοπαγίτου 2008: Αντιμετώπιση των πίσω 
όψεων των διατηρητέων κτηρίων επί της οδού Δι-
ονυσίου Αρεοπαγίτου 17 ΚΑΙ 19» (αίθουσα ‘ΑΛΕ-
ΞΑΝΔΡΟΣ’, Βελλίδειο Συνεδριακό Κέντρο)
• 21:00 – Εγκαίνια Έκθεσης (Περίπτερο 6 της 
Δ.Ε.Θ.)

ΕΒΔΟΜΑΔΑ 
ΑΡΧΙΤΕΚΤΟΝΙΚΗΣ 2008
28 Σεπτεμβρίου – 5 Οκτωβρίου 

ΤΡΙΤΗ 30 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ
• 19:00 – Ομιλία / Παρουσίαση του Ελληνικού Ιν-
στοτούτου Αρχιτεκτονικής, με θέμα την  Έκθεσης 
Αρχιτεκτονικής με τίτλο: ‘5Η Biennale Νέων Αρ-
χιτεκτόνων’ (αίθουσα ‘ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ’, Βελλίδειο 
Συνεδριακό Κέντρο)
• 21:00 – Εγκαίνια Έκθεσης (Περίπτερο 6 της 
Δ.Ε.Θ.)

ΤΕΤΑΡΤΗ 01 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ
• 09:00/11:00 – Δύο προβολές, σε συνεργασία με 
την ‘ECOWEEK 2008’ του ντοκιμαντέρ με τίτλο: ‘Η 
ενδέκατη ώρα’ του Λεονάρντο Ντι Κάπριο, σε σχο-
λεία της Θεσσαλονίκης, με παράλληλη ενημέρωση 
για περιβαλλοντικά ζητήματα.  (ΟΛΥΜΠΙΟΝ)
• 18:00 / 21:00 – Ημερίδα, με θέμα: ‘Η Αρχιτεκτονι-
κή ως πολιτιστικό αγαθό. Η αρχιτεκτονική πραγμα-
τικότητα στην Ελλάδα του 2008’ (ΟΛΥΜΠΙΟΝ)
• 21:30 – Πρώτη προβολή στη Θεσσαλονίκη, σε συ-
νεργασία με την ‘ECOWEEK 2008’ της ταινίας του 
Jack Allard, με τίτλο: ‘Last Call For Planet Earth’

ΣΑΒΒΑΤΟ 04 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ
• Ημερίδα με θέμα: ‘Η Νέα Ευρωπαϊκή Οδηγία 
2002/91, η υποχρεωτική εφαρμογή της στην Ελ-
λάδα από 01/04/09 και οι επιπτώσεις στον τρόπο 
παραγωγής του κτισμένου περιβάλλοντος’ (Κέντρο 
Αρχιτεκτονικής Δήμου Θεσσαλονίκης, 1ος όροφος)

Οι ομιλητές για όλες τις εκδηλώσεις θα ανακοινω-
θούν σύντομα.
Αναλυτικές πληροφορίες υπάρχουν στο site της εκ-
δήλωσης, www.archiweek.gr, το οποίο θα αναρτη-
θεί σύντομα.
Θα επιδιωχθεί να υπάρξει ζωντανή μετάδοση των 
εγκαινίων των εκθέσεων και των ημερίδων μέσα από 
την πειραματική τηλεόραση του Greek Architects, 
www.gratv.gr
ΧΟΡΗΓΟΙ: ΣΙΑΜΑΤΡΑΣ  (www.siamatras.gr), ALTO 
– Δομικά Υλικά  (www.alto.gr), Relmat – Ξύλινα Δά-
πεδα (www.relmat.com), Piscines Ideales (www.
piscinesideales.gr), METAXIOTIS  (www.metaxiotis.
gr)  ■
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